

《寸头配三叉爪，FKA twigs《乌鸦》首映礼上造型前卫到飞起!》

FKA twigs在纽约《乌鸦》首映礼上，简直A爆全场!

这位36岁的音乐才女与比尔·斯卡斯加德同框，一出场就让人移不开眼，造型前卫到飞起!

她身穿一袭黑色缎面紧身礼服，心形领口与细肩带设计尽显性感。

但最炸的还是她的发型，寸头配三叉爪发饰，简直是时尚界的“异形”存在!再加上一顶长至臀部的黑色马尾假发，酷炫十足。





01

FKA twigs is turning heads with her daring style at The Crow premiere in New York City.

在纽约市《乌鸦》首映礼上，FKA twigs凭借大胆前卫的造型吸引了众人的目光。

The singer, 36, who stars in the film alongside Bill Skarsgård, arrived at the Tuesday, Aug. 20 red carpet event in head-turning fashion.

这位 36 岁的女歌手与比尔·斯卡斯加德共同出演了这部电影，并于 8 月 20 日星期二的红毯活动上惊艳亮相。

The actress wore a satin black sheath gown with a sweetheart neckline. Two slim straps attached to a choker-like halter adorned the bodice, which included a boning effect.

她身着一袭黑色缎面紧身礼服，心形领口设计别致。两条细肩带连接着类似项圈的吊带上衣，上衣部分还融入了束身效果。

She accessorized with a simple brown leather-like bangle and a black leather clutch, which had spaces for her fingers to be inserted, making it look like she was clawing at the purse.

她的配饰十分简约，包括一款棕色皮质手镯和一款黑色皮质手拿包，手拿包的设计巧妙地留出了手指插入的空间，仿佛她正在用手抓住这款包包。



The real showstopper was her hair. She maintained her buzzcut, but she wore a hair accessory that resembled a three-pronged claw. Three long points wrapped around her head, two near her ears and one in the middle of her head that pointed down to her bleached eyebrows.

但真正的亮点在于她的发型。她保持着寸头的发型，但佩戴了一款形似三叉爪的发饰。这款发饰的三个长尖点环绕在她的头部，其中两个靠近耳朵，另一个位于头顶中央，尖端直指她漂白的眉毛。

However, the headpiece didn't stop there. It was placed on top of a black wig with a ponytail style, rested at the back of her skull, and went down to her hips.

然而，这款头饰并未止步于此。它戴在一顶黑色马尾辫风格的假发上，假发紧贴她的头骨后部，一直垂到臀部。

As for her glam, she left it simple, drawing all eyes to her hair. She wore a bright shimmery nude eyeshadow look and a baby pink lip gloss.

至于妆容，她选择了简约的风格，将所有目光都吸引到了她的发型上。她画上了闪亮的裸色眼影，并涂上了淡粉色的唇彩。



Twigs previously channeled the dark aesthetic of *The Crow* with her style back in June, when wore a gothic sheer zip-up dress for a photocall in London with Skarsgård.

今年 6 月，Twigs 曾以哥特式透明拉链连衣裙的造型与斯卡斯加德一同亮相伦敦的照片发布会，当时她的造型就展现了《乌鸦》的黑暗美学。

And — perhaps unintentionally — she wore another all-black look while strutting down the *Vogue World: Paris* runway in the form of a minidress with a ruffled skirt, plus her eye-catching hairstyle — a voluminous braided ponytail attached to her bald head.

而且——也许是无意之举——她在 *Vogue World: Paris* 伸展台上走秀时，又以一身全黑造型亮相，包括一条带有褶皱裙摆的迷你连衣裙，以及她那引人注目的发型——一个与她光秃的头顶相连的蓬松编发马尾辫。

02

FKA twigs 是位多才多艺的英国女歌手、词曲作者、舞者。她的音乐风格独特，融合了电子、R&B 与流行元素，被誉为“神游舞曲风”。

今年，FKA twigs 与比尔·斯卡斯加德 (Bill Skarsgård) 携手共赴银幕之旅，在经典翻拍电影《乌鸦》中大放异彩。

影片中，她化身为 Shelly，与 Bill 饰演的 Eric Daven 共同演绎了一段爱恨交织、跨越生死的复仇传奇。



The Crow comes 30 years after the release of the 1994 film, which starred the late Brandon Lee, who died in an accidental shooting on the movie's set at age 28 during production in 1993.

《乌鸦》是 1994 年上映的同名电影的翻拍版，原版电影由已故的李国豪主演，他在 1993 年拍摄该片时意外中枪身亡，年仅 28 岁。

Both projects are based on the James O ' Barr graphic novel from 1989.

两部电影均改编自詹姆斯·奥巴尔 1989 年的漫画小说。

The Crow follows a man named Eric (Skarsgård) who is resurrected after his murder in order to take revenge on those who killed him and his fiancée.

《乌鸦》讲述了一位名叫埃里克(斯卡斯加德饰)的男子在被谋杀后复活，并向杀害他和他的未婚妻的凶手复仇的故事。

"Soulmates Eric Draven and Shelly Webster are brutally murdered when the demons of her dark past catch up with them," reads a synopsis.

剧情简介中写道：“当灵魂伴侣埃里克·德雷文和雪莉·韦伯斯特遭遇她黑暗过去的恶魔时，他们被残忍杀害。



"Given the chance to save his true love by sacrificing himself, Eric sets out to seek merciless revenge on their killers, traversing the worlds of the living and the dead to put the wrong things right."

埃里克获得了牺牲自己以拯救真爱的机会，于是他踏上了寻求无情复仇之路，穿梭于生者与死者的世界，以纠正错误。”

The Crow's 1994 movie marked the eighth film credit for late actor Brandon, son of Bruce Lee. Brandon's death came after a costar fired a prop gun on the set of The Crow.

1994年上映的《乌鸦》是已故演员李国豪的第八部电影作品，他是李小龙的儿子。李国豪在拍摄《乌鸦》时，因道具枪走火而意外身亡。

In a criminal investigation, the district attorney involved in the case declined to bring charges against the production company behind the movie.

在刑事调查中，负责此案的检察官拒绝起诉该片制作公司。

The film was completed after Brandon's death and released in May 1994.

该片在李国豪去世后完成拍摄，并于1994年5月上映。



“ Obviously, it was a terrible tragedy, and it ’ s definitely something that we ’ ve always had in mind through the making of the film, ” Rupert Sanders, director of the new Crow movie, told Vanity Fair.

“ 显然，这是一场可怕的悲剧，我们在制作这部电影的过程中一直铭记在心， ” 新《乌鸦》电影导演鲁伯特·山德斯告诉《名利场》杂志。 “

“ Brandon was an original voice and I think he will always be synonymous with The Crow, and I hope he ’ s proud of what we ’ ve done and how we ’ ve brought the story back again.”

布兰登是一位原创之声，我认为他将永远与《乌鸦》联系在一起，我希望他对我们所做的以及我们如何再次呈现这个故事感到自豪。 ”

"His soul is very much alive in this film," Sanders added. "There ’ s a real fragility and beauty to his version of the Crow, and I think Bill feels like he is a successor to that. ”

“ 他的灵魂在这部影片中依然鲜活， ” 山德斯补充道。 “ 他的《乌鸦》版本充满了真正的脆弱和美感，我认为比尔感觉自己是他的继承人。 ”

重点词汇：

turn heads with 吸引注意力，让人印象深刻

sheath / ˈ i ˌ θ / 紧身长裙

bodice 礼服的上半部分

leather-like bangle 皮质手镯

showstopper 引人注目的焦点，精采表演

buzzcut 寸头，短发

three-pronged claw 三叉爪

bleach v. (使)变白，漂白，晒白，退色

ponytail 马尾辫

dark aesthetic 黑暗美学

synopsis 剧情简介，梗概

prop gun 道具枪

synonymous with 与...同义

